



Qimin Zhu

Beijing

+86 10 8516 4149
qimin.zhu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Legal risk management

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhu has been practicing law since 2010. Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Zhu practiced with King & Wood Mallesons (Beijing).

Ms. Zhu focuses on commercial dispute resolution and legal risk management and specializes in handling a variety of commercial disputes, including assisting in preliminary business negotiations of potential disputes and handling subsequent litigation and arbitration proceedings. Ms. Zhu is skilled in handling various types of disputes, including commercial contract disputes and corporate-related litigations. Based on her years of experience in dispute resolution, Ms. Zhu has expertise in corporate governance structures and related legal risk management. Ms. Zhu serves clients ranging from large state-owned enterprises and well-known foreign enterprises to fast-growing small and medium sized private enterprises.

She has extensive experience representing clients in successfully recovering losses in numerous cases before PRC courts at all levels, i.e. the Supreme People's Court, higher, intermediate and basic-level people's courts, as well as arbitration commissions such as the China International Economic and Trade Arbitration Commission and the Beijing Arbitration Commission.

Notably, Ms. Zhu has in recent years participated and accumulated experience in handling several major cases involving disputes over corporate control that drew considerable public interest in the Chinese market.

EDUCATION

Ms. Zhu graduated from Jilin University with a bachelor's degree in law. She also graduated from Fudan University with a master's degree in international law.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



朱奇敏

北京

+86 10 8516 4149
qimin.zhu@hankunlaw.com

业务领域

- 争议解决
- 风险管理

工作经历

朱奇敏律师 2010 年起开始从事律师工作，在加入汉坤之前，朱律师就职于北京市金杜律师事务所。

朱律师的执业领域为商事争议解决和法律风险管理，其擅长处理各类商业纠纷，包括协助参与潜在争议的前期商业谈判以及代为处理后续诉讼、仲裁相关法律程序。朱律师处理的纠纷类型多样，包括各类商业合同纠纷以及与公司有关的诉讼。基于多年争议解决经验的积累，朱律师在公司治理结构和相关法律风险管理方面也具有相当经验。朱律师服务的客户，既有大型国有企业和知名外企，也有快速成长的中小型民营企业。

朱律师在最高人民法院、各地方中高级和基层人民法院，以及中国国际经济贸易仲裁委员会和北京仲裁委员会等仲裁机构均有丰富的办案经验，并在大量案件中成功为客户挽回损失。

在公司控制权纠纷方面，朱律师近年参与了多起在中国市场上具有相当知名度和社会关注度的重大公司控制权纠纷案件的处理，积累了丰富的经验。

教育背景

朱奇敏律师本科毕业于吉林大学，获得法学学士学位。研究生毕业于复旦大学，获得国际法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文